
Referat FAU møte mai 2023 
 
 
Dato: 10.05.2023 
 
Til stede: Thomas Askildsen, Geir Stian Bjåen, Åse K. Windegaard og Asbjørn H. Sundodden. Fra 
skolen, rektor Tor Helge Olsen  
 
Forfall: Tonje Sti, Ruth Thue, Katrin I. Skiftenes, 
 
 
Sak nr 1 - Informasjon fra skolen ved rektor Tor Helge Olsen 
 
Regnskap og budsjett 
Målet er å gå i balanse ved årets slutt. Pt ligger skolen en del bak grunnet korrigering av en gammel 
feil i avlønningen av miljøarbeidere som også har hatt pedagogtimer. Dette vil være avklart i første 
halvår.  
 
Trenden er at det i mindre grad gjennomføres pedagogtimer av miljøarbeidere, men om det gjøres 
så gjøres det lengst mulig ved at de tar fag de har en bakgrunn i. F.eks har en årsstudium i Idrett eller 
utdanning som PT, vil en kunne undervise i kroppsøving.  
 
 
Dysleksivennlig skole 
Alle Grimstadskoler skal nå bli dysleksivennlige skoler. Dette er et sertifiseringsprogram som er 
utviklet av dysleksinorge.no Dette vil ha stort fokus i skoleåret 23/24. Målet er økt tilrettelegging i 
skolehverdagen og økt læring. 
 
 
Mobilbruk 
Grimstad kommune har ikke felles instruksjoner om hvordan mobilbruk i skolen skal fungere. Det er 
ønske om en mobilfri skole, men det er vanskelig å gjennomføre i praksis. Bruken er under god 
kontroll og er ikke et stort problem det daglige.  
 
 
Melding om alkohol & rus 
Rektor sendte ut melding til foreldre tidligere i år for å advare mot festing og rus. FAU berømmer 
tiltaket. Skolen fanger opp signaler fra elevene selv. Ikke nødvendigvis veldig konkrete og spesifikke, 
men viktig å informere/opplyse foreldrene.  
 
Skoleåret 23/24 
Det er forventinger om at elevantallet for 23/24 blir omtrent som i dag rundt 165 elever. Det blir 2 
trinn i ny 8. klasse. Årets kull er lite og i tillegg er det i år ekstraordinær søking til DRUS. 8. klasse i 
24/25 antas å bli betydelig større. (mrk årets 7. klasse på Holviga barneskole er det eneste trinnet 
med 2 paralleller.) 
 
 
 
Sak nr 2 - Informasjon fra KFU møte ved Ruth og Tonje 
 



Ruth og Tonje kunne ikke delta på møtet.  
 
Sak nr 3 - Eventuelt. 
 
Siste møte før sommeren. Thomas gir seg som FAU leder og går ut av FAU. Takk for god innsats over 
mange år.  
 
 
AHS – 11.05.2023 


